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Projekt 

 

z dnia  26 czerwca 2025 r. 

Zatwierdzony przez ......................... 

 

 

UCHWAŁA NR XVI//2025 

RADY MIEJSKIEJ W SŁAWKOWIE 

z dnia 26 czerwca 2025 r. 

w sprawie rozpatrzenia wniosku 

Na podstawie art. 18b ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r., 

poz. 1465 ze zm.) w związku z art. 221 §1, art. 241 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 

administracyjnego (Dz. U z 2024 r., poz. 572)   Rada Miejska w Sławkowie 

uchwala 

§ 1. Uznać, że wniosek Pana anonimizacja danych dotyczący odbudowy odcinka toru kolejowego Sławków - 

Michałów oraz wystąpienie do PKP PLK w sprawie przywrócenia zlikwidowanej infrastruktury kolejowej, jest 

bezzasadny. 

§ 2. Uzasadnienie rozpatrzenia wniosku stanowi załącznik do uchwały. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Sławkowie, zobowiązując go do 

poinformowania osoby składającej wniosek o sposobie jego załatwienia. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

  

   

Przewodniczący Rady 

Miejskiej 

 

 

mgr Łukasz Hofler 
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UZASADNIENIE 

W dniu 11 czerwca 2025 r.  do Urzędu Miasta Sławkowa wpłynął wniosek Pana anonimizacja 

danych dotyczący odbudowy odcinka toru kolejowego Sławków - Michałów oraz wystąpienie do PKP PLK 

w sprawie przywrócenia zlikwidowanej infrastruktury kolejowej.  

Wniosek został skierowany do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w celu jego rozpatrzenia. 

Posiedzenie Komisji zostało zwołane na dzień 18 czerwca 2025 r. Podczas Komisji omówiona została treść 

przedmiotowego wniosku. Po analizie jego treści oraz jego postulatów członkowie Komisji postanowili 

zawnioskować o uznanie wniosku za bezzasadny.  

Miasto Sławków posiada ścieżkę pieszo-rowerową, która powstała w śladzie istniejącej nieczynnej 

bocznicy kolejowej o długości 2497 m. Bocznica kolejowa prowadziła do nieczynnych już Zakładów 

Wyrobów Metalowych w Sławkowie. Ścieżka pieszo-rowerowa w mieście pełni funkcję rekreacyjną, 

promuje zdrowy tryb życia oraz zachęca do korzystania z ekologicznego środka transportu jakim jest rower 

oraz spacerów. Z uwagi na fakt, iż bocznica kolejowa nie była używana po zamknięcie Zakładów Wyrobów 

Metalowych w Sławkowie nie jest zasadne przywrócenie dawnej infrastruktury. Zaznaczyć należy 

iż, w momencie obsługi bocznicy kolejowej, mieszkańcy nie mieli możliwości korzystania z niej w ruchu 

pasażerskim. Bocznica służyła jedynie na potrzeby Zakładów Wyrobów Metalowych. Aktualnie obsługa 

lokalnego ruchu pasażerskiego z ulic Michałów, Fabryczna oraz Chwaliboskie do centrum miasta odbywa 

się poprzez komunikację miejską. Na uwagę zasługuje fakt, iż powstała w śladzie nieczynnej bocznicy 

kolejowej ścieżka pieszo-rowerowa cieszy się bardzo dużą popularnością wśród mieszkańców miasta oraz 

turystów spoza gminy.  

Mając na uwadze powyższe Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rekomenduje o uznanie wniosku 

przez Radę Miejską w Sławkowie za bezzasadny.  

   

      

 


